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Abstract (en)
A rail vehicle, in particular a tram, has at least two carriage body parts (1, 2) connected in articulated fashion to one another and a running gear
arranged below the link. The running gear has two loose wheels (3), a low-lying running gear frame (4) and a link carrier (7) which is to a large
extent embedded in the running gear frame (4) and guided in a height-displaceable manner. A gantry-like, narrow centre rib (11) engages on the
link carrier (7) and is in operative connection with the carriage body part (1, 2) by means of a lever arrangement (11a, 11b) in such a way that when
travelling around bends or through hollows and over rises the running gear is adjusted to angle-halving positions. <IMAGE>

Abstract (de)
Schienenfahrzeug, insbesondere Stadtbahnwagen Ein Schienenfahrzeug, insbesondere ein Stadtbahnwagen, hat zumindest zwei gelenkig
miteinander verbundene Wagenkastenteile (1, 2) und ein unterhalb des Gelenkes angeordnetes Laufwerk. Das Laufwerk weist zwei Losräder
(3), einen tiefliegenden Laufwerkrahmen (4) und einen Gelenkträger (7) auf, der im Laufwerkrahmen (4) überwiegend eingebettet und
höhenverschiebbar geführt ist. Am Gelenkträger (7) greift ein portalartig ausgebildeter, schmaler Mittenspant (11) an, der über eine Hebelanordnung
(11a, 11b) mit den Wagenkastenteilen (1, 2) derart in Wirkverbindung steht, daß das Laufwerk bei Kurvensowie Mulden- und Kuppenfahrt in
winkelhalbierende Stellungen gesteuert wird.
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